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Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

§ 6   

Genomförandebeslut HIN-projektet, etapp 5 

Enkelt avhjälpta hinder i Stockholms stads skolors publika 
lokaler 
 
Beslut 

1. Utbildningsnämnden godkänner utbildningsförvaltningens 

förslag till genomförande av HIN-projektet etapp 5 om nio 

skolor till en uppskattad hyreshöjande investering om cirka 

65,8 mnkr med en hyreseffekt om cirka 6,6 mnkr med 

tillägg att förvaltningen ska pröva enklare hisslösningar och 

därmed sänka kostnaden. 

 

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 

 
Ärendet 

Utbildningsförvaltningen anmälde ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 27 september 2022, dnr 2.6.3–3992/2020, -4001/2020, 

-3994/2020, -3995/2020, -3996/2020, -3990/2020, -3997/2020, 

-3998/2020 samt -3999/2020. 

 

I juni 2010 fattade utbildningsnämnden ett inriktningsbeslut 

avseende enkelt avhjälpta hinder för tillgänglighet i publika 

lokaler i stadens grundskolor (dnr 08–324/1452). Under 2015 

och 2016 genomfördes etapp 1 och 2 och delar av etapp 3. Etapp 

3 och 4 har utförts/utförs under 2020–2022. I etapp fem planeras 

entreprenaden att utföras år 2024–2026. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom avdelningen för ekonomi och styrning 

samt grundskole- och gymnasieavdelningarna i samarbete med 

SISAB. 

 

Ärendet har behandlats i samverkan med den fackliga 

samverkansgruppen den 10 oktober 2022.  

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Utbildningsförvaltningen föreslår utbildningsnämnden att 

godkänna förvaltningens förslag till genomförande av HIN-

projektet etapp 5 om nio skolor till en uppskattad hyreshöjande 

investering om cirka 65,8 mnkr med en hyreseffekt om cirka 6,6 

mnkr med tillägg att förvaltningen ska pröva enklare 

hisslösningar och därmed sänka kostnaden. Vidare föreslås 
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beslutet justeras omedelbart, med anledning av giltighetstiden i 

SISABs offert. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag till beslut 

och förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med 

detta.  

 


